

Terms & Condition – bob World UAE

الشروط واألحكام - bob World UAE

"Applicability of Terms and Conditions

"By using bob World UAE, the Customer thereby agrees to these Terms and Conditions, which form the contract between the Customer and Bank. bob World UAE of the Bank shall be governed by such termsand conditions as amended by the Bank from time to time. These terms and conditions shall be in addition to and not in derogation of other terms and conditions relating to any account of the Customer and/or the respective product or the service provided by the Bank unless otherwise specifically stated.

"General Business Rules Governing bob World UAE

"The following Business rules will apply to the facility being offered by the Bank:

"i) Upper Limit for transactions:

"The daily upper ceiling per customer shall be AED 105,000 for fund transfer, bill payment and merchant payment within an overall calendar month limit of AED 2,475,000 when the service is used over the application/WAP.

"ii) Entering wrong m-PIN thrice will block the facility for the day and two such consecutive blockages will de-activate the facility. Then customer would be required to re-register for the facility as per the procedure laid down for the same.

"iii) Any change in the business rules of any of the processes will be notified on Bank's website www.bankofbarodauae.ae, which will be construed as sufficient notice to the customer.

"Miscellaneous

"Telecom Service provider of the customer may levy charges for each SMS / GPRS and the Bank is not liable رسوم على كل رسالة قصورة / جي بي آر إس ول بنحمل for any dispute that may arise between telecom service provider and the Customer.

"Fee structure for the Facility:

"At present, Bank does not charge any fee for offering this bob World UAE Facility.

"انطباق الشروط واألحكام

"باس نخدام bob World UAE ، كوافق الرعمال على هذه الشروط واألحك الم والناي نشكل العقد باين العمايل والبانك. نخضع bob World UAE الخاصة بالبينك لهذه الشروط واللحكام المعدلة من البنك من وفت إلى الوفت. نكون هذه الشروط واألحكام باالضافة إلى البنود والشروط األخرى المنعاقة بأي حساب العمول و/ أو المرنج المعني أو الخدمة المقدمة من قبل البن ، ما لم ينص على غيره على وجه

"نواعد العمل العامة الذي تحكمbob World UAE

"ننطبق قواعد الرعمل النالرية على النسميالت النبي يقدمها البنك:

1(. الحد األعلى للمعامالت:"|لحد

األقصه الدومي لال عمول هو 105,000 درهم إماراني النحويل األموال ودفع الفوانير ودفع الناجر ضمن حد إجمالي شهري وقدو 2,475,000 درمم إماراني عن اسنخدام الخدمة عبر النطبيق / واب.

2(. بُؤدي إدخال رؤم النعريف الشخصي الخاطئ ثالث م رات إلى حظر النسمابل/ الخدمة للاوم ويؤدي هذا الحظر مرناين مناليين إلى إلغاء نشاط الخدمة لكطلب من العمول إعادة النسجيل السنتناف الخدمة وفيزا لإلجراء المنصوص على**ه** له.

إخطار أي نغيبور في قواعد الرعمل ألي من الرعمليات الرينك اإلى كنروني الموقع على www.bankofbarodauae.ae، وينم تفريو على ان إشعار كا هَ للعمال

متفن ات "يجوز لمزود خدمة االنصاالت الخاص بالعميل فض

حسؤولة أي نزاع برشأ بين مزود خدمة االنصاالت والعميل. "هيكل الرسوم للخدمة "

"في الوقت الجالي، ال يُنقاضي البينك أي رسوم حقابل نقديم خدمة bob World UAE لم أثاة.



"Responsibilities and obligations of the customer

- "i) The Customer will be responsible for all transactions, including fraudulent/erroneous transactions made through the use of his/ her mobile phone, SIM card and m-PIN, regardless of whether such transactions are in fact entered into or authorized by him/ her or not and the customer will be responsible for the loss/damage, if any suffered.
- "ii) The Customer shall take all steps possible to ensure that his/her mobile phone is not shared with anyone and shall take immediate action to deregister from bob World UAE as per procedure laid down in case of misuse/ theft/loss of the mobile phone or SIM card.
- "iii) The Customer will use the services offered under facility using the m-PIN in accordance with the procedure as laid down by the Bank from time to time.
- "iv) By opting for Mobile Banking, I consent with bank to the collection and secure use of your personal data solely for the purpose of mobile banking registration and transaction.
- "v) The Customer shall keep the User ID and m-PIN confidential and will not disclose these to any other person or will not record them in a way that would compromise the security of the services.
- "vi) It will be the responsibility of the Customer to notify the Bank immediately if he/ she suspect the misuse of the m-PIN. He will also immediately initiate the necessary steps to change his m-PIN.
- "vii) If the mobile phone or SIM is lost, the customer must immediately take action to de-register frombob World UAE at any of the Bank's ATM/Base branch of the primary account enabled for bob World UAE.
- "viii) The Customer accepts that any valid transaction originating from the User ID and / or registered mobile phone number shall be assumed to have been initiated by the Customer and any transaction authorized by the m-PIN is duly and legally authorized by the Customer.

"مسوؤول ات والنزامات العمىل

1(. بلاون العجبل حسفول عن ججيع المعامالت بما في ذلك المعامالت اللحنبالية / الخاطئة النبي نتم من خالل استخدام هانئه المحمول وبطائة SIM ورؤم التعريف الشخصي بغض النظر عما إذا كانت هذه المعامالت قد نم الدخول نبها أو التصريح بها منه / منها أم ال، وبلاون العمبل مسؤول عن الخسارة/ الضرر، إن وجد.

2. بجب على العمبال انخاذ جمباع الخطوات البمهكنة لضمان عدم مشاركة هانفه المحمول مع أي شخص، وينعبن عليه انخاذ إجراءات فورية اللغاء النسجيل من bob World UAE وفؤا لإلجراء المنصوص عليه في حالة سوء االسنخدام/ السؤة/ فتان الهانف المحمول أو مطاؤة SIM.

"3. يستخدم العميل الخدمات المقدمة بموجب التسهيالت قم التعريف الشخصي)m-PIN(وفقا لإلج ارء المنصوص عليه من قبل البنك من وقت آلخر

فإنني المحمول، الهاتف عبر المصرفية الخداء تا ختيار خلال من بشكل واستخدامها الشخصية بياناتك جمع على البنك مع أوافق الهاتف عبر المصرفية والمعاملات التسجيل لفرض فقط آمي المحمول

- 5. بجب على العميل الحفاظ على سرة معرف المستخدم ورؤم النعريف الشخصي m-PIN ولن بكشف عنهما ألي شخص آخر أو لن بقهم بنسجيلهما بطريقة من شأنها أن نعرض أمن الخدمات الخطر.
- 6. بكون العمول مسؤول عن إخطار البرك فورا إذا اشبه في إساءة استخدام رقم التعريف الشخصي عبر الهانف المحمول. كما أنه ببدأ على الغور الخطوات الالزمة لتغويور رقم الدعريف الشخصي الخاص به.
- 7. في حالة فالان الهانف المحمول أو بطاؤة SIM ، يجب على الرعميال انخاذ إجراء فوري إللغاء النسجيال من Baroda M-Connect عن طريق أي من أجهزة الصراف اللي / الفع الساسي الحساب الساسي الذي نم نمكنه له bob World UAE.
- 8. بوافق العجبل على أن أي جعاملة سارئة المفعول نهشأ من جعرف المسيخدم و/ أو رؤم الهانف المحمول المسيخل بجب أن يُفترض أنها قد بدأها العجبك وأن أي جعاملة بصرح بها بواسطة رؤم الدعريف الشخصي هو مصرح به حسب اللصول والقانون جن قبل العجبك.



- "ix) The Customer shall keep himself/herself updated with regard to any information/ modification relating to the services offered under the facility which would be publicized on the websites and at the branches and would be responsible for the same.
 - "x) The Customer shall be liable for all loss on breach of the Terms and Conditions contained herein or contributed or caused the loss by negligentactions or a failure to advise the Bankimmediately about any unauthorized access in the Account.
 - "xi) The Customer shall be liable and responsible for all legal compliance and adherence of all commercial terms and conditions in respect of the mobile connection/SIM card/mobile phone through which the facility is availed and the Bank does not accept/acknowledge any responsibility in this regard.
 - "xii) Bank shall not accept any Stop Payment instructions, once the transaction amount and the beneficiary account are keyed in and authorized by the Customer.
 - "xiii) The Customer is advised to be prudent in downloading content through blue-tooth and ensure that proper anti-virus software is used from time to time to remove malware residing in the hand-set.
 - "xiv) The customer is liable for any dispute related to bill amount paid to the biller and the dispute is to be dealt by the customer with the respective biller directly. The liability of the amount paid (full /partial) to the biller by the customer falls on the scheme code of the biller.
 - "xv) Any dispute arising out of amount credited to an incorrect account instead of the intended beneficiary, Bank may assist the customer in providing the beneficiary bank contact details to settle the dispute and recover the amount.
 - "xvi) The customer is liable for any dispute related to mobile/DTH and Data-Card recharge. It is the liability of the customer to verify the mobile number/subscriber number and account number that he/she enters for m-Commerce services.
 - "Apart from the above, I agree to all terms & conditions of bob World UAE as mentioned in the

- "9. بجب على العمبيل أن ببقي نفسه على اطالع دائم فبما بنعلق بأي معلومات المقدمة بنبعلق بالخدمات المقدمة بموجب النسميالت والنب بنم نشرها على المواقع االلك رويجة وفك ون عن مسؤول عن ذلك.
- 10. بُكون العمبُل مسؤول عن جمبُع الخسائر النائجة عن مخالفة الشروط واألحكام الواردة في هذا المسنند أو المسامحة أو المنسببة في الخسارة ننئجة اإلىمال أو عدم إبالغ البنك على النور بشأن أي وصول غير مصرح به الى الحساب.
- 11. بكون العمول مسؤول عن جموع االمنثال القاربوني واللنزام بجموع السروط واللكام النجارية فيما بتعلق بتال بانصال المانف المحمول / بطاقة SIM / المانف المحمول الذي يتم من خالله توفير الخدمات ول يقيل البنك / يقر بأي مسؤولية في هذا الصدد.
 - 12. ال يؤيل البرك أي نعليمات بإيقاف الدفع بمجرد إدخال مبلغ المعالمة وحساب المستفيد والموافة عليهما من قبل العميل.
- 13. بُنم نوصيَّة العَميَّل بالحذر في نهزيَّل المحنوى من خالل Blue-tooth والنائد من استخدام برامج مكافحة الفيروسات المناسبة من ويَّت آلخر الزالة البرامج الضارة الموجودة في الجماز المُدوي.
- 14. كِكُونِ العَمْهِلُ مِسْؤُولِ عِن أَي رَزاعٍ كِنَعْلَقَ بَمِيْلِغُ الْفَانُورَةِ المَدْفِعِ النَّاعِ لِينَ النَّعَامِلُ مَعَ الرَّزاعِ بِينِ النَّعَامِلُ مَعَ الرَّزاعِ بِينِ العَمْهُورِ المَعْنِي مِباشَرة. نَقْعَ مِسْؤُولِكِةَ المَبْلِغُ المَدْفُعِ) لَلْكِا / جَزَيْهَا (إلى محرر الذَانُورة على رَمْز مَخْطَطُ الْمُفْنَدِ.
- 15. فبما ببنهاق بأي بنزلع ببنشأ عن المبلغ المودع في حساب غبر صحيح بدال من المستفيد المقصود، بجوز البينك مساعدة العميل في نقديم تفاصيل االنصال بالبينك المستفدد لنسودة البنزاع واستبدداد المبلغ.
- 16. يكون العميد مسؤول عن أي رزاع بنهلق بشحن المانف المحمول DTH / وبطاؤة البيارات. وينحمل العميد مسؤولية النحقق من رؤم المانف المحمول/ رؤم المشرك ورؤم الحساب الذي ندخله في خدمات النجارة الللكند ورئة.
- "بصرف النظر عما ورد أعاله، أوافق على جميع شروط



Terms & Conditions section of mobile banking on Bank's website https://www.bankofbarodauae.ae/-/media/Project/BOB/CountryWebsites/UAE/uploadfolder/TnC/terms-and-conditions-for-mobile-banking-m-connect

وأحكام bob World UAE على الرنحو المذكور في قسم الشروط واألحكام الخاص بالخدمات المصرفيّة عبر الهانف المنحرك على الموزع اللكثروني الخاص بالبينك:

https://wwww.bankofbarodauae.ae/_media/Project/BOB/CountryWebsites/UAE/

uploadfolder/TnC/terms-and-conditions-for-

mobile-banking-m-connect"